
Bestyrelsesmøde den 14/9 2017 
 
Alle var mødt op.  
 
Jeg fortalte lidt om hvad beboerne havde af ønsker, som var kommet frem dagen før, hvor der var inviteret 
på kaffe og kage.  
 
Så vi vil lave noget fælles spisning her i løbet af efteråret. Der vil være et par beboer, der laver mad.  
 
En sang eftermiddag med kaffe og Peter Fynbo MF kommer og synger med dem, der er interesseret. 
 
Invitationer til det hele vil komme løbende 
 
Fremover vil vi på invitationerne opfordrer dem, der har brug for hjælp til at komme i kælderen og til afd. 
møde, om at gi lyd fra sig, så vil vi hjælpe dem, så alle der har lyst har mulighed for at komme med. 
 
For at slippe for papirduge køber vi noget nervøst velour i grå og rød til duge i stedet for. 
 
Jeg sender besked ud med dato for næste møde 
 
Annemarie Hagendam  
 


